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SZANOWNI PANSTWO

W Zabrzegu obecnie mieszka 3304 osób _ dla porównania: w ubiegłym roku

było 3328 mieszkańców, czyli ubyły 24 osoby.

w okresie sprawozdawczym Rada sołecka pracowała w następującym składzie:

- Pani Alicja Kuboszek
- Pan Jacek Wrzoł
- Pan Jerzy Kwaśniewski
- Pan Władysław Wiśniewski
- Pan Leon Kaplita
- Pan Tomasz Londzin
- Pan Krzysztof Jarczok
- Pan Tomasz Borkowski

spotkania Rady sołeckiej odbywały się raz na trzy miesiące, omawiano bieżące

sprawy, podejmowano uchwały dotyczące Sołectwa.

Głównym celem naszej działalności jest dbanie o rozwój naszej miejscowości

iogólny wizerunek sołectwa, Wspieramy wiele inicjatyw takich jak: imprezy

spoftowe, wydarzenia kulturalne i wszelkię inne działania, które są podejmowane

przez |oka|ne organizacje, instytucje i stowarzyszenia. Należą do nich:

- Szkoła Podstawowa im. ks. Józefa Londzina
- Przedszkole Publiczne w Zabrzegu
- OSP Zabrzeg
- LKS ,,Sokół" Zabrzeg
- Związek Emerytów i Rencistów

- Koło Pszczelarzy
- Ognisko mlzycznę działalące przy Stowarzys zeniu ,,,Przyjazny Zabrzeg"

- Zespół Regionalny ,,Zabrzeg"
- Koło Gospodyń Wiejskich ,,Zabrzężanki"
- Stowarzyszenie Chóru św. Józeia

Działalnośó powyższych organizacji jest znar'a w na§zym lokalnym

środowisku i sfuży promowaniu miejscowości.



Na terenię sołectwa tradycyjnie już odbywały się następujące imprezy:

- Maj ówka Zabrzęska
- Rajdy rowerowe
- Memoriał Henryka Puzonia
- Bieg Śladami Księdza Londzina

Dzięki staraniom moim, Rady Sołeckiej oraz radnych w okresie

sprawozdawczy m zręalizow ano inwestycje takie j ak:

- budowa ,,Orlika Lekkoatletycznego" na terenie stadionu

- budowa chodnika przy ul. Korfantego - pierwszy etap

- montaż barierek nad rowami przy ul. Korfantego, ul. Gazdy, ul. Waryńskiego

- termomodęrnizacja budynku Ochotniczej Straży Pożamej

- budowa wiaty grillowej na tęrenie stadionu

- montż luster drogowych poprawiających widocznośó na ul. Mościska oraz na

skrzyżowaniach: ul, Sikorskiego z ul, Pasieczną, ul. Sikorskiego z ul. Winogronową,

ul Mostowej z ul, Śliwkową i ul. Stadionowej z ul. Maciejowicką
- wykonanie nakładek asfaltowych na ul. Łąkowej, ul. Gazdy, ul, Kwiatowej,

ul. Kłosowej i ul. Zimowej
- czyszczenie rowów
- obkaszanie rowów i poboczy

W chwili obecnej na terenie sołectwa jest realizowana termomodernizacja

budynku Przedszkola Publicznego wraz z wykonaniem parkingu i odwodnienia.

Na zrealizowanie w tym roku czekają jeszcze następującę zadania,.

- połoźenie nakładki asfaltowej na ul. Grzybowej oraz ul. Letniej

- odwodnienie ul. Gazdy (boczna częśó wzdłlż terenu Przedszkola)

- przekładka chodnika łączącego ul. Stadionową z u|. Gazdy
_ budowa oświetlenia na ul, Mostowej oraz wykonanie jednego punktu świetlnego

na ul. Ks. Wrzoła

Zgodnie z Uchwałami Zebrania Wiejskiego oraz uchwałą budżetową

Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach na nasze sołęctwo w 2018 roku została

przyznalakwota 128 420 zł. Środki zostały rozdysponowane w następujący sposób:

Dotacja dla OSP Zabrzeg 26 400 ń
Dotacj a do Miejskiego Domu Kultury w tym:

- wsparcie finansowę Festiwalu Kolędowego w Zabrzegu 4 000 zł

- wsparcie finansowe KGW ,,Zabrzężanki" 4 000 zł

Maj ówka sołecka l0 000 zł



Rajd rowerowy
Dożynki Sołeckie
Spotkania integracyj no-kulturalne

Mikołajki
Memoriał Henryka Puzonia i Bieg ks. Londzina
Dzień Dziecka w ZS Zabrzeg
Popofudnie w Szkole - Świetlice
Dzień Dziecka w przedszkolu

Dofinansowanie do zakupu krzęseł w przedszkolu

Dotacja dla LKS ,,Sokół" Zabrzeg

Razem:

Fundusz sołecki:

Dotacja dla Ogniska Muzycznego
Dotacja dla Zespołu Regionalnego
Nakładka asfaltowa na ul. Grzybowej
Oświetlenie na ul. Mostowej

Łączna kwota Funduszu Sołeckiego:

3 000 zł
2000 zł

15 0'72,'70 zł
3 000 zł
5 000 zł
4 000 zł
3 000 zł
ż000 zł
3 000 zł
7 000 zł

91 472,70 zl

5 000 zł
5 000 zł

16 947,30 zł
10 000 zł

36 947,30 zł

Razem: 128 420 zl

Jak zawsze, można tęż powiedzieć, że mogło być więcej, że wiele jest jeszcze

do zrobięnia. Są sprawy, które ciągle czekĄą na załatwienie, są też nowe pomysły.

Pragnę zapewnió, że mamy najlepsze intencje aby sukcesywnie w miarę naszych

możliwości i środków nadal różne inwestycje realizować.

Jako sołtys muszę w tym miejscu zaznaczyć, żę dobrzę układa się współpraca

z LJrzędem Gminy w Czechowicach - Dziędzicach, gdzie zawsze spotykam się

zę zrozumieniem i przychylnością, za co dziękuję Panu Burmistrzowi i jego zastępcom

oraz innym pracownikom i mam nadzieję na tak samo udaną współpracę w dalszych

latach. Korzystając z okazjl,, chciałbym podziękować członkom wszystkich organizacj i

dzińających w Zabrzegl za poświęcony czas i za trud włożony w to, aby promować

naszą miejscowość, Dziękuję też członkom Rady Sołeckiej za dobrą współpracę

i naszym Radnym: Panu Jerzemu Kwaśniewskiemu i Panu Krzysztofowi Jarczokowi.

Z radnymi spotykam się najczęściej, wspólnie planujemy i omawiamy różne

przedsięwzięcia, dlatego wiem, jak bardzo |eży im na'sercu dobro Zabrzega.

Dziękuję wszystkim mieszkańcom Zabrzega, którzy mi przekazują różne uwagi



i hvórcze pomysły, są wyrozumia|i i zyczliwi. Dziękuję za Io, żę wykazując

zainteresowanię tym co dzieje się w naszym sołectwie przyszliście państwo

na dzisiejsze zebranię.

W tym miejscu chcę też przypomnieó, żekażdą środę w godz. l5-16.00 i sobotę

w godz. 8- 10.00 pełnię dyżur w biurze ul. Gminna 4. Zapraszam wszystkich

zainteresowanych.

Dziękuję za lwagę i proszę o dyskusję nad przedstawionym sprawozdaniem,

Cd.l"d*dńk"łńi


